
Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 16. 9. 2008     
od 14.30 hod. v zasedací místnosti kanceláře OSH 

 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. Čerpání rozpočtu 2008 
4. Setkání se zasloužilými hasiči a dlouholetými funkcionáři 
5. Schválení navržených vyznamenání. 
6. Informace o soutěžích  
7. Různé a diskuse. 
8. Závěr. 

  

 

 

Ad1. Zapisovatel jednání br. Jiřička, Ověřovatelé: br. Bachtík a br. Vele 
 

Ad.2 –Byl přečten zápis z minulého jednání. 

 

Ad.3. – Čerpání rozpočtu – br. Mlejnek 

  Rozpočet je stále čerpán průběžně, ve shodě s navrženými příjmy i výdaji. 

Opravil se vjezd do garáže s ohledem na nové vozidlo. Hospodaření je sice 

ztrátové – a skončí schodkem koncem roku. Je to dáno nákupem 

automobilu.Průběžně se účtují dotace a granty. Celkově je s hospodařením 

velká spokojenost. 

 

Ad.4. Setkání se zasloužilými hasiči 

Jako každý podzim, uspořádá OSH setkání se zasloužilými hasiči a 

dlouholetými funkcionáři. Místem konání bude Benešov u Semil. Setkání se 

uskuteční v pátek 14. Listopadu 2008 od 15:00 hodin. Do 15.10. 2008 je třeba 

nahlásit počet účastníků z okrsků na OSH, odkud půjdou jmenovitě 

pozvánky.Dopravu zajišťuje okrsek. 

  

Ad.5 – Vyznamenání –br.Kynych 
   VV OSH schválil udělení vyznamenání dle zaslaných návrhů, které přednesl 

tradičně br. Kynych. 



 

Ad. 6 Informace o soutěžích : 
Br. Kynych informoval o krajském kole Plamenu. Byly pochváleny kolektivy 

Poniklé (1.místo) a Jablonce nad Jizerou (3.místo)  za dobrou reprezentaci.  

Dále informoval o krajském kole soutěže dorostu.  Zde Vilémov zvítězil a 

Jilemnice obsadila 4. místo. Pochvalu zaslouží též dorostenky z Poniklé a 

z Jablonce nad Jizerou.   Následovalo republikové kolo. V dětech se Poniklé 

nedařilo (9.místo). Dorostenci z Vilémova obsadili 5.místo a dorky z Poniklé 

také 5.místo. 

Br. Holec informoval o soutěžích v požárním sportu. Tradičně kladné 

hodnocení okresního kola v Turnově.  Stejně tak dobře hodnocena soutěž 

Okresního poháru v Košťálově. Naopak velké výhrady ke krajskému kolu 

v požárním sportu – špatná organizace soutěže, špatný povrch drah, nekázeň 

při nástupech. Satisfakcí je vítězství žen z Poniklé a jejich postup na republiku. 

Br. Bělonohý: hodnotil okresní pohár. Dobré organizování, duch fair play, 

minimum zranění, téměř bez protestů- ty jinak řešeny operativně na místě. 

Br. Miksánek: poděkování za organizaci okresního kola – velice kladně 

hodnocená soutěž. Dále ocenil kamarádského ducha při soutěžích okresního 

poháru. 

 

Vzhledem k velice slabému ocenění výsledků družstev na krajském kole 

soutěže v PS, rozhodl VV OSH Semily o dodatečném odměnění našich 

zástupců na náklady OSH Semily a pověřil starostu předáním na VVH 

dotčených sborů. 

 

 

Ad.7. Diskuse 

Výroční valné hromady by měly proběhnout od 1.11.2008  do 31.1.2009. 

Starosta apeloval na vzájemné navštěvování, zlepšuje se komunikace a 

vyjádříme tím navzájem podporu. 

Hlášení o činnosti odeslat do konce ledna na OSH, stejně tak příspěvky. 

Byly zrušeny SMS rozesílané HZS velitelům dobrovolných jednotek. Prý 

nákladná věc. HZS odmítl návrh OSH, že se bude na financování podílet.  



Br. Starosta informoval o povinném ručení, které nabízí HVP a.s. a o jeho 

výhodnosti pro hasiče a venkov. Bude zaznamenáno v příštím zpravodaji. 

Br. Starosta dále apeloval na dobrou informovanost v obcích. Na obce totiž 

přišly dopisy od HZS s doporučením zrušit některé výjezdové jednotky. Toto se 

ale netýká sborů, což si mnozí pletou. 

Byla podána informace o ZHV. Ten se uskuteční 11.10.2008 v Jilemnici. Proti 

propozicím však nebude na Hraběnce, ale u nemocnice. 

Na dotacích na MTZ (práce s mládeží)bude OSH přerozděleno 204.000,- Kč. 

 

Příští VV se sejde 9.12.2008 od 14:30 hodin. 

 

Ad.8. Závěr jednání v 16:19 hodin 

 

 

 

 

 


